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INTERPELLÁCIÓ 

Az Interpellált neve: Cserdiné Németh Angéla Polgármester Asszony 

Az interpelláló képviselő neve: Szilvágyi László 

Az interpelláció címe: Bővül a MOL-Bubi vajon a XV. kerület is a térképre kerül végre? 

A benyújtás időpontja: 2022.05.06. 

A képviselő-testületi ülés ideje: 2022.05.26. 

Az interpelláció ismertetése: 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

Az elmúlt hetekben több helyen is lehetett arról olvasni, hogy a Fővárosi önkormányzat 
Bővítik a közbringa rendszert. Ennek keretében új kerékpárokat szereznek be, valamint új 
gyűjtőállomásokat létesítenek. 
Ez a kezdeményezés, teljes mértékben összhangban van, azzal az iránnyal amelyet a 
Mindenki a Tizenötödikért frakció több városfejlesztési pont mellett, zászlajára tűzött 

programjában. 201 9 őszén azon az állásponton voltunk, hogy biztosítsunk egyre több 
lehetőség azok számára, akik a sokszor zsúfolt tömegközlekedés, valamint a gépjármű 

közlekedés helyett, mondjuk, kerékpárral oldanák meg akár a kerületen belüli, akár a 
kerületek közötti közlekedést. 
A koronavírus-járvány megváltoztatta számos olyan szokásunkat, amelyek a pandémia előtt 
mindennapi rutinnak számított. A legtöbben, akik csak tehették tömegközlekedés helyett vagy 
a saját autójukat választották, amivel igaz a belvárosban az ingyenes parkolás okán nem 
igazán tudtak sehol leparkolni, vagy biciklire váltottak. A pandémia miatt tucatszámra 
kezdték el vásárolni az emberek a kerékpárokat, így ezekből is hamarosan hiánycikk lett. 
Szerencsére napjainkra ez talán már nem tapasztalható. 
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Azonban azzal, hogy sokan a biciklit választották közlekedési eszközként, mind maguk, mind 
a közösség egészségére pozitív hatást gyakoroltak. 

Walter Katalin a BKK vezérigazgatója a témával kapcsolatban elmondta, hogy 900 
kerékpárral, és 75 gyűjtőállomással bővítik a MOL Bubi rendszert. 

• Témával kapcsolatban szeretném kérdezni, hogy mikorra várható, hogy a 
15. kerületben, helyben is elérhessék Rákospalota, Újpalota és Pestújhelyi lakói a 

MOL Bubi rendszert? 

• Elindult vagy volt-e már egyeztetés a BKK és a kerületi önkormányzat vezetése között 

a témával kapcsolatban? 

• Amennyiben várható, hogy a 15. kerületben is létesülni fognak ilyen állomások, akkor 

előreláthatólag hol lesznek helyileg kialakítva? 

Válaszát előre is köszönöm! 

Bp.,2022.05.06 
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Szilvágyi László 
LMP-Mindenki a Tizenötödikért 
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